
CJY-300B片剂脆碎度测定仪 上海测定仪

产品名称 CJY-300B片剂脆碎度测定仪 上海测定仪

公司名称 上海沪粤明科学仪器有限公司

价格 3580.00/台

规格参数 品牌:上海
型号:cjy-300b
适用范围:1

公司地址 上海市金山区金山卫镇钱鑫路267号104室

联系电话 86 021 53751203/63216650 13818412088

产品详情

 

 



 

cjy-300b型片剂脆碎度测定仪是控制药片稳定性的测试仪器。适用于片剂生
产厂、药检所及医院等检测药物片剂的机械稳定性、抗磨性、耐滚轧碰撞性
， 以及其它物理强度（如压缩强度等），是药物检测中不可缺少的必备仪器
。它为片剂包糖衣也提供了可靠的数据。符合《中国药典》2005版脆碎试检
测标准 本仪器有两个透明有机玻璃轮鼓，在每分钟25转恒速转动下，至100
转自动停机报警。整机结构设计合理、外观大方、操作简便，装药鼓轮开启
方便、透明度高，便于观察测试情况。主要技术参数：轮鼓内径：286mm±
0.2mm轮鼓深：39mm±0.3mm转速：25r.p.m、100转自动报警停机 

cjy-300b tablet friability tester which can control the stability of the tablet and apply to
the tablet production plants, units of institute for control, hospitals and medical

colleges and other units of the drug tablet for detection of drug tablets’ mechanical
stability, anti-corrosion stability, rolling resistance of the collision, as well as other

physical strength. the tester also is an indispensable and necessary equipment. it is also
provide a reliable basis for sugar-coating tablet and in line with the chinese

pharmacopoeia 2005 version of the tablet drug testing standard of tablet friability
degrees.the tester have an unique liquid crystal display and microcomputer control

system, with accurate test data, under in every 25 minutes constant speed rotation, the
speed of two wheels perspex transparent can up to 100 rotation with automatically

alarm.

the main technical parameters:

the inner diameter of boss           286mm

the depth of boss                  39mm

the accuracy of rotation speed        ±0.5 r

 

仪器类别 9901药检/制药仪器

 



  

 

 

  

  

"供应CJY-300B片剂脆碎度测定仪
厂家直销上海测定仪"的重量为1，产品别名是1，型号为CJY-300B，适用范围是1，品牌为上海
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